
 
 

 

 

Ledermøte Hurtigløp- og Kortbaneseksjonen 

 

1. Kortbane  

 

Christian Pedersen: 

• 4-års kortbaneprosjektet 

• Aller viktigste er bredden 

• Stadig flere klubber som driver med kortbane  

 

Einar Agdestein– om forbundslag og kortbaneutviklingen. 

 

2. Hurtigløp: 

Marcel Vanberg – terminlisten. 

• Vi må plassere alle internasjonale løp før etter kan NM, LM, NC og andre løp 

planlegges. 

• Det var et ønske å ha løpinnbydelsen tidligere. Vi kan også oppdatere terminlista 

slik at det er mulig å klikke på løp og få innbyddelsen oppe. 

• Det er plass til 9 Norges-Cuper. Klubbene må avgjøre hvor mange NC de vil 

arrangere. 

• Ikke alle NC-er kan gjennomføres på rask is, det er stor belastning til arrangører. 

• NM Enkelt bytter arrangør. Det er i Stavanger nå pga ismangel på Hamar. 

• Lars Haldorsen – forslag: invitere løpere fra 12 år og veteraner til NC for å ha flere 

deltakere. 

• NC1 kan gjennomføres i Bjugn. 

 

Diskusjon og innspill fra salen: 

• Petter Andersen – vi må finne uttaksløp. Det må være en stabil forhold, med FS, 
ikke nødvendigvis NC. Diskusjon om en måte å arrangere NC på.  

• Mona Adolfsen – gjøre kolonnen om aldersklasser på terminlisten mer tydelig for 
at det er mulig å se løpstilbud per klasse.  

• Arthur Farestveit – 25% av budsjettet gikk til å dekke kostnader av dommere og 
startere. Det må finnes en løsning.  



 
 

 

 

• Terje Wasvik – det kan være dobbeltpoeng for de upopulære stedene for NC.  

• Øystein Grødum – det er kanskje best å kombinere løp. Det er bedre å være frivillig 
et par timer lenger og kombinere 2 løp i 1, istedenfor 2 helger for 2 løp.  

• Øystein Magnussen – bra kalenderen i februar.  

• May Alice Annø – hvis vi slår sammen løp, må vi tenke på apparatet. Det er ofte de 
samme folkene, da blir det for lange dager for trenere og ledere. 

• Roar Eriksen - NM senior sammenlagt. Norge skal følge ISUs aldersgrenser. Bare 
Junior A1 kan gå Senior. ISU endret aldersgrensene, det er Junior klassen B1-A2. NM 
Enkelt – rangering etter sesongbeste fra forrige sesong (+ denne sesongen). 

• Eivind Solberg – hvordan blir disse endringene publisert? Roar: det er et eget 
dokument Uttakskriterier – som skal publiseres. 

• Petter: kommentar til NM 2026 – det er OL-år, uttaksløp må være tidligere i 
sesongen. 

• Jan Benny – løpstilbud til nest beste løpere. Det var en sak på den Europeiske 
konferansen – folk diskuterer mulige varianter, for eksempel Europeisk turne. Bare 
europeiske konkurranser for juniorer og neo-seniorer. Hvis klubber har forslag, kan 
det sendes til Roar. 

• Christian Pedersen – det er samme situasjonen i kortbane. Det er laget Europeisk 
cup for nest beste kortbaneløpere. 

• Petter Andersen – i Nederland har de Hollandcup. De sender ikke Neo-senior til 
verdenscup. Neo-seniorer deltar i Hollandcup. 

• Øystein Magnussen – støtter forslag om ny konkurranseserie. Det er mange som 
drar til Inzell og det er fullbooket. Mens alle reiser til Inzell eller Calgary for å sette 
pers. 

• Mona Adolfsen – vi kan ikke ha alt til alle. Vi må finne ut hvor stor gruppe vi snakker 
om. Vår terminliste ser ut som om alle får nok løp. Tilbudet er godt nok for alle 
aldersklasser. 



 
 

 

 

• Arthur Farestveit – etter NM er det sesongslutt, hvis løperne ikke er på landslaget. 
Det er ingen motivasjon for å trene videre. 

• Håkon Dahl – det er Neo-senior World cup som er på samme sted som Junior. Det 
kan være kostbart, fordi det arrangeres overalt i verden, ikke bare i Europa. 

• Øysten Magnussen – vi kan muligvis få premiesponsor for å øke premiepengene. 
NorgesCup-sponsoren kan løse mange økonomiske problemer. 

• Mona Ripsrud – NC premiepengene må være som før: per løp, ikke per sesong. 

• May Alice Aannø – støtter det at løperne skal få premiepenger etter hver NC, ikke 
sammenlagt. 

• Mona Adolfsen – NSF pengene til NC premieringen er utgått. Verken kortbane eller 

kunstløp har disse premiepenger. Det må ikke være at pengene motiverer løpere til 

å delta i løp. 

 

4. Stevneinvitasjoner og uttak: 

Roar: vi skal rearrangere terminlisten slik at det er mulig å få stevneinnbydelsen rett fra 

den. 

Uttak: det er ikke lett å publisere uttak av junior tidlig nok, for at det er vanskelig å få 

tilbakemeldinger fra klubber og trenere.  

 

5. NC 2024-2025: 

100m – vi har hatt 100m på NC i løpet av 2 sesonger. Det ser ikke ut det har vært veldig 

populært, så skal vi kutte 100m igjen. 

Fellesstart – det er nå stort internasjonalt, men det er fortsatt vanskelig å få løpere. Vi skal 

sammenslå Junior og Senior og gjennomføre FS i NC hvis det er minst 6 løpere. 

 

6. Fellesstart sikkerhet: nye krav fra ISU. Communication 2586. Det er 3 nivå: ISU 

arrangementer (alle senior og junior), internasjonale konkurranser (som våre NC) – 

kuttsikre drakter, Junior og fra 10 år og oppover nasjonale konkurranser (LM) – kuttsikre 

drakter er anbefalt, men ikke krav. 

Petter Andersen: det er best å ha full kuttsikredrakt med vanlig undertøy. 

 

FS i LM: det må være minst 4 påmeldte for å gjennomføre løp. 

 



 
 

 

 

Sissel Borgen – kanskje det er verdt å tenke på formatet, det er bedre å gjennomføre en 

god FS og kombinere løpere. 

 

Mona Adolfsen – FS trenger innholdsendring. FS er på OL, så ønsker vi å satse på den. Vi vil 

at det er jo flere jo bedre som deltar i FS.  

 

7. DUH: starterkurs på sommeris, et starterkurs i Kristiansund, Arendal, Harstad. 

 

 

 

  


